
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 15. august 2012

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AW
Hvordan vil ministeren sikre, at der fortsat sker indsamling af viden og udvik-
ling af nye rehabiliteringsmetoder, hvis der ikke længere findes hjerneskade-
centre med højt kvalificeret tværfaglig ekspertise?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF) og Karina Adsbøl (DF).

På udvalgets vegne

Julie Skovsby
formand
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